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2019Z17482 

Vragen de leden Ploumen en Kuiken (beiden PvdA) aan de Staatssecretaris 
van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het faillissement van 
GGZ-instelling Vincere Groep (ingezonden 19 september 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Verslavingskliniek failliet: schuld van 
10 miljoen euro»?1 

Vraag 2
Bent u het eens dat het zorgelijk is dat instellingen als deze van de een op de 
andere dag failliet worden verklaard? 

Vraag 3
Wat betekent de sluiting voor patiënten en cliënten van de Vincere Groep? 
Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Wat betekent de sluiting voor mensen in Limburg die wachten op ggz-zorg, of 
mensen die acute zorg nodig hebben? 

Vraag 5
Wat betekent het faillissement van de Vincere Groep voor de 200 medewer-
kers van de instelling? 

Vraag 6
Welke invloed heeft de sluiting voor de beschikbaarheid en toegankelijkheid 
van geestelijke gezondheidszorg in Limburg? Kunt u een overzicht geven van 
de wachtlijsten voor geestelijke gezondheidszorg in Limburg? En kunt u 
inzicht geven in de impact die sluiting van deze instelling zal hebben op de 
toch al toegenomen wachtlijsten?2 

1 1Limburg,Verslavingskliniek failliet: schuld van 10 miljoen euro, 17 september 2019 
(https://www.1limburg.nl/verslavingskliniek-failliet-schuld-van-10-miljoen-euro)

2 Skipr, Wachtlijsten ggz lopen op tot 88.500 personen, 19 november 2018 (https://www.skipr.nl/
actueel/id36602-wachtlijsten-ggz-lopen-op-tot-88500-personen.html)
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Vraag 7
Kunt u ingaan op de oorzaak van het faillissement van Vincere Groep? Klopt 
het dat de manier van bekostiging oorzaak van het faillissement is geweest 
omdat de instelling aan steeds strengere eisen van zorgverzekeraars moest 
voldoen? En welke rol speelde het feit dat Vincere Groep een niet gecontrac-
teerde zorgaanbieder was. Kunt u een toelichting geven? 

Vraag 8
Zijn er andere ggz-organisaties die kampen met financiële problemen en die 
het risico lopen de deuren te moeten sluiten? 

Vraag 9
Sinds wanneer was u op de hoogte van het financiële tekort bij de Vincere 
Groep? Zijn er maatregelen genomen om het faillissement te voorkomen? Zo 
ja, welke?
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